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Kommunfullmäktige 27/3-20 

 

Vi har en global pandemi av Covid-19 där sjukdomsförloppet hos den enskilde smittade kan te sig 

väldigt olika. En del klarar sjukdomen med egenvård i hemmet, andra behöver sjukvårdshjälp och 

några överlever inte.  

Med hänvisning till förordningen( 2020:114) ”om förbud mot att hålla allmänna sammankomster och 

offentliga tillställningar” undrar Sverigedemokraterna Lekeberg följande. 

 Hur lyder motiveringen till att Lekebergs kommun valde att den 17/3-20 återöppna kommunens 

fritidsgårdar? 

Hur hade man säkerställt att folkhälsomyndighetens riktlinjer efterföljdes?  

 

Sverigedemokraterna Lekeberg 

Pernilla Marberg 

 


